
 

Општина Рашка 

Састанку са тимом потпредседника Владе у име општине Рашка присуствовали су: 

Игњат Ракетић, председник општине 

Тијана Пајевић, помоћник председника општине 

Спасоје Андрић, начелник општинске управе 

Драган Каровић, директор ЈКП 

Дарко Милићевић, директор дирекције за урбанизам и изградњу 

Бранко Костић, шеф Сектора за урбанизам 

Представници општине Рашка су указали на своје туристичке потенцијале и молбу за повећањем 

атрактивности истих. Поред формалних ствари, неопходна је конкретна помоћ за само развијање 

Копаоника. Општина поседује туристичко село, у оквиру чега је неопходна помоћ Министарства у 

циљу издавања употребних дозвола. Туристичко село доноси приходе општинском буџету, али је 

неопходно уређење комуналне инфраструктуре, као и изградња трасе тротоара и уличне расвете. 

Са тим у вези, општини је омогућен контакт са Министарством привреде као подршка за припрему 

будућих инфраструктурних пројеката. 

Општина је суочена са недостатком здравстевних радника у амбуланти на Копаонику. У складу са 

наведеним, тим потпредседника Владе је успоставио дијалог са Министарством здравља. 

На  тему  изградње  обилазнице  око  Рашке,  која  је  неопходна  за  развој  Голије,  представницима 

општине су презентована упутства око потребних средстава за експропријацију. 

Између  осталог,  на  састанку  је  разговарано  и  о  Пројекту  прикупљања  и  дистрибуције  отпадних 

вода  у насељу Јошаничка бања, као и алтернативног пута Рашка – Лепосавић са линијом Косова. 

Тим потпредседника Владе је челницима општине Рашка сугерисао да прате конкурсе и пројекте 

са циљем повећања атрактивности туристичког потенцијала ове општине. 

 

 

 

 

 


